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Mark- och miljööverdomstolen
godkänner detaljplanen för Karlstads
resecentrum

Idag kom det glädjande beskedet att Mark- och miljööverdomstolen har
beslutat att anta detaljplanen för Karlstads resecentrum. Det innebär att
Karlstads resecentrum kan fortsätta att byggas i sin helhet för att bli ett nav
för allt resande och att binda ihop staden.

Mark- och miljödomstolen beslutade att upphäva planen eftersom en dispens
för träden runt resecentrum inte fanns då, något som sedan dess kommit på



plats. Mark- och miljööverdomstolen har under processen låtit parterna
komma till tals på nytt och har utifrån detta gjort bedömningen att
detaljplanen för Karlstads resecentrum ska godkännas.

Så här säger representanter för de fyra parterna som tillsammans bygger
Karlstads resecentrum om godkännandet:

-Vi är glada detaljplanen nu är antagen och att vi kan fortsätta arbetet och
färdigställa Karlstads resecentrum. Det stärker Karlstads och Värmlands
position och utvecklar samtidigt staden, säger Anders Tallgren (S),
kommunalråd i Karlstads kommun.

-Vi är glada över att ha fått ett besked. Vi kommer nu att planera vidare,
tillsammans med kommunen, regionen och Trafikverket. Vår gemensamma
vision är en tryggare och bättre centralstation. På så sätt kan vi bidra till att
fler väljer att resa med tåg, säger Thomas Sandberg, projektchef på
Jernhusen.

-Det är glädjande att vi nu kan fortsätta utveckla det hållbara resandet i
Värmland. Genom att samla all kollektivtrafik på samma plats, skapar vi
kortare och enklare byten för både värmlänningarna och de som besöker vår
region, säger Elisabeth Björk (V), ordförande i kollektivtrafiknämnden i Region
Värmland.

-Det är mycket positivt att arbetet med hela Resecentrum nu kan påbörjas.
Förutsättningar för stadens utveckling på båda sidor spåren och regionens
pendlingsmöjligheter förbättras, vilket ger en styrka för hela landet, säger
Bengt Rydhed, ställföreträdande regiondirektör på Trafikverket.

Planen är att starta ombyggnationen av gatorna runt resecentrum sent under
2024 eller tidigt 2025, beroende på väderförhållanden.

För mer information kontakta:
Anders Tallgren (S), Karlstads kommun, anders.tallgren@karlstad.se, 070-001
88 66

Thomas Sandberg, Jernhusen, thomas.sandberg@jernhusen.se, 076-133 02
33
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Elisabeth Björk (V), Region Värmland, elisabeth.bjork@regionvarmland.se,
010-831 65 57

Bengt Rydhed, Trafikverket, bengt.rydhed@trafikverket.se, 010-123 60 06
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